
 

 
 

 

 



 

MĚSTO KUTNÁ HORA 
Havlíčkovo náměstí 552/1, 284 01 Kutná Hora, IČ: 00236195 

 tel.: 327 710 110, 327 710 111 

e-mail: kancelar@kutnahora.cz, www.mu.kutnahora.cz 
 

 

 
Váš dopis ZN.:        Připomínka na ZM č. 2–1/19 Doručeno: elektronicky: xxxxxx 

 

Vážený pan 

Martin Hlavatý 

 

xxxxxxxx 

 

284 01 KUTNÁ HORA 

Ze dne: 19. 03. 2019 

Naše  ZN.: MKH/030464/2019/ZAS 

  

Vyřizuje: Ing. Josef Viktora 

Tel.: 327 710 100 

E-mail: viktora@mu.kutnahora.cz   
Datum: 11. 04. 2019                        

 

 

 

Odpověď na připomínku vznesenou na zastupitelstvu města dne 19. 3. 2019, 

zaevidovanou pod č. 2-1/19 

 

 

Vážený pane zastupiteli, 

 

na základě Vaší připomínky, jak rada města projednala předchozí připomínky vedené pod č. 

1-8 a 1-9/19 Vám sdělujeme, že jsme radu města dne 10. 4. 2019 seznámili s předchozí 

odpovědí (již jako členové ZM ji měli k dispozici), která Vám byla zaslána dne 11. 2. 2019. 

Radní se s  odpovědí zcela ztotožňují. Pokud budete požadovat podrobnější informace 

ohledně veřejného osvětlení na sídlišti Šipší, obraťte se, prosím, na jednatele společnosti 

Technické služby Kutná Hora s.r.o.  

K dopravní situaci na „Třesňovce“ máme informaci, že dosud nedošlo k převodu stavby do 

majetku města.   

 

Je nám líto, že Vám za radu města nemůžeme poskytnout více informací. 

 

Podáváme Vám tuto zprávu a jsme s pozdravem 

 

 

 

 

Za radu města Kutná Hora: 

 

 

 

 

 

 

Ing. Josef Viktora                         Mgr. Bc. Vít Šnajdr                         Mgr. Bc. Silvia Doušová 

      starosta                                         místostarosta                                     místostarostka 
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Připomínka na ZM č. 2–2/19 
 

From: Hobl Tomáš  
Sent: Monday, April 1, 2019 3:43 PM 

To: Martin Hlavatý (EXT) 

Cc: Tivodarová Pavla 
Subject:  

 

Pane zastupiteli, 

 

k vašemu dotazu ohledně ankety týkající se názorů občanů na práci MÚ Kutná Hora, sděluji 

následující. 

Dotazník byl součástí průzkumu společnosti M.C. Triton Praha, v rámci projektu ministerstva 

práce a sociálních věcí. 

Podle informací uvedené společnosti, bylo odevzdáno 323 dotazníků. 

Z celkového počtu tvořily ženy 63% , muži 37%. 
- Socioekonomický status : OSVČ, podnikatel 13.5 %, zaměstnaný na plný úvazek 61%, 

v domácnosti 10% 
- Nejvíce navštěvované odbory: správní 57%, Stavební úřad 25%, doprava 31%, odbor správy 

majetku 21% 
- Průměrná doba návštěvy: do 30 min. 57 %, do 10 minut 21% 
- Vyřízení záležitosti podle očekávání : 73% Ano 
- Názor na produktivitu: dobrá 30ˇ%,  spíše dobrá 45% 
- Jaké informační zdroje využíváte: KHL , sociální sítě a webové stránky – 74% 
- Odbornost úředníků – hodnoceno 1-5 – kdy jedna je nejlepší: 1 – 33%,  2 – 36%,  3 – 22% 
- Ochota úředníků – hodnocení dtto :  1 – 28% ,  2 – 31%,  3  - 18% 
- Co občané nejvíc oceňují:  ochotu a vstřícnost úředníků,  možnost online rezervace 
- Co občané vidí jako problém:  dislokace ve třech budovách, tím pádem špatná orientace. 
- Jsou informace o činnosti MÚ dostatečné  –  hodnocení 1-5:    1 – 11%,  2 – 31%,  3 – 36% 

 

 

Tomáš Hobl 
tajemník MU 
Městský úřad Kutná Hora 
tel.: +420 327 710 102 
www.mu.kutnahora.cz 
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MĚSTO KUTNÁ HORA 
Havlíčkovo náměstí 552/1, 284 01 Kutná Hora, IČ: 00236195 

 tel.: 327 710 110, 327 710 111 

e-mail: kancelar@kutnahora.cz, www.mu.kutnahora.cz 
 

 
Váš dopis ZN.:        Připomínka na ZM č. 2–3/19 Doručeno: elektronicky: xxxxxxxx  

 

Vážený pan 

Martin Hlavatý 

 

xxxxxxx 

 

284 01 KUTNÁ HORA 

Ze dne: 19. 03. 2019 

Naše  ZN.: MKH/026857/2018/ZAS 

  

Vyřizuje: Ing. Jiří Janál. 

Tel.: 327 710 235 

E-mail: janal@mu.kutnahora.cz  

Datum: 25. 03. 2019                        

 

 

Odpověď na dotaz vznesený na Zastupitelstvu města Kutná Hora dne 19. 3. 2019, 

zaevidovaný pod č. 2-3/19 

 

 

Vážený pane zastupiteli, 

 

ve věci Vaší připomínky týkající se chodníku a cyklostezky Kaňk – Sedlec - odplavování 

hlíny a zásad ochrany ovzduší s tím spojené, Vám sdělujeme následující: 

 

Vedoucí odboru investic byl hned druhý den ráno na místě a odpoledne se uskutečnila se 

zhotovitelem schůzka. 

Práce na opravách špatně položené dlažby budou provedeny do konce března. Tato věc je 

značně ovlivněna tím, že těsně po otevření chodníku, kdy dlažba nebyla ještě “zabouchána„ 

na ni vjel stroj s radlicí na odstranění napadlého sněhu a částečně poškodil dlažbu a někde i 

obrubníky. Co se týče splavování zeminy, tak k ní skutečně dochází a bude to proces, kdy teď 

dodavatel ještě zhutní zeminu kolem příkopu  a je tam již trávní semeno, které svahy také 

zpevní. Ke splavování zeminy ale dochází v takovýchto případech vždy. Věc budeme 

sledovat. V projektu ale nebylo počítáno s navrhovanými betonovými prefabrikáty na dně 

příkopu a byly by to v této chvíli náklady navíc. Pokud se v budoucnu ukáže nezbytnost jejich 

instalace, bude to vždy možno provést. Ale dodavatelská firma to neměla ve výkazu výměr. 

 

Dole u velkého propustku pod silnicí není téměř žádná naplavená zemina, je tam po dešti 

splavený nepořádek, který bude odstraněn. Co se týče splaveného písku, kterým je zámková 

dlažba vyplněna tak v komunikaci je, ale jde u nových akcí naprosto běžnou záležitost, 

protože dokud se do spár nedostane prach, který působí jako pojivo, tak se to děje vždy u 

všech dlažeb, které jsou ve spádu. Bude odstraněno. Co se týče prašnosti, tak jde o problém, 

který tato komunikace jistě v rámci KH zásadně neovlivnila. 

Materiál výplní v dlažbě ani není prach, ale jemný písek, který se ovšem také ve větru zvedá. 

Jinak stavba slouží a je s ní všeobecná spokojenost. 

 

Podáváme Vám tuto zprávu a jsme s pozdravem 

 

 

 

Ing. Josef Viktora  

starosta 

mailto:mhlavaty@post.cz
mailto:janal@mu.kutnahora.cz


Připomínka na ZM č. 2–4/19 

Od: Bulánková Monika <bulankova@mu.kutnahora.cz> 

Komu: Martin Hlavatý (EXT) <mhlavaty@post.cz> 

Datum: 22. 3. 2019 10:48:19 

Předmět: ZM - složenky  

Odpovědi ke složenkám: 

 Návrh na zrušení zasílání složenek pro obyvatele města od následujícího roku vzešel při 

jednání s vedením města v době, kdy se řešila objednávka na tisk a následné odesílání 

složenek, které dle předložené cenové kalkulace z České pošty činilo 174,8 tis. Kč s DPH.  

Bylo shledáno, že odhadem 22 % plateb je placeno na pokladně úřadu, kdy složenku 

nepotřebují, stačí jim jen VS, 16 % složenek je placené přímo na poště (2100 ks z 13 325 ks 

vydaných) a zbytek občané platí přes účet. 

V jiných městech např. Brno se složenky neposílají, každý si zaplatí sám na R.Č. (problém 

s GDPR). U nás máme úpravu takovou, že si poplatník muže nahlásit sloučení plateb za celou 

rodinu na jeden variabilní symbol. Program byl tak upraven na žádost vedení z roku 2000.  

Vymáhání nikdy nebude stát víc než rozeslání složenek. Jde o stejný dopis obyčejnou poštu, a 

pokud 1/3 občanů zaplatí bez zaslané složenky, tak zaslané upozornění bude o 1/3 méně než 

složenky.  

Během roku 2019 bude připraveno zprovoznění další možnosti platby přes SIPO. 

Postup v roce 2020:  

Upozornění ve všech dostupných mediích – pokud si občan nahlásil e-mail, přijde mu 

upozornění na platbu – poté upozornění klasickou poštou – následující rok přijde poštou 

platební výměr s navýšením. Občan má tedy celý rok na zaplacení bez navýšení.  

Návrh – můžeme zrušit navýšení. Pak je možné vybírat řádný poplatek vlastně 2 roky. Občan 

nebude tedy ničím postižen. To je jen na doporučení Rady města Kutná Hora.  Úřad sice 

neušetří na poštovném, ale občan bude spokojený. 

Vše je na doporučení Rady města, pokud je to zákonné a možné respektujeme vždy jejich 

doporučení.  

 Monika Bulánková 

vedoucí ekonomického odboru 
Městský úřad Kutná Hora 
Tel. +420 327 710 140 
 
 

 
 

 
 

 

 



 

 


